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NOVEMBRIS 
PRIEKULES VIDUSSKOLĀ 
01.11.2019. Tikšanās ar biedrības "Liberta" pārstāvi 

01.11.2019. "Sporto visa klase" atklāšanas pasākums, Rīga 2. klase (Marika Šeflere, Raitis Feldmanis) 

01.11.2019. EPVS seminārs, Rīga (Agita Rukute) 

04.11.2019. MP sanāksme (Irina Tiesnese) 

04.11.2019. Metodiskā nodarbība (Sandra Grosberga); 

5.11.2019. ERASMUS+ projekta (KA2) dalībnieku vecāku sapulce (Zaiga Strelēviča) 

07.11.2019. 9A., 9B. klases vecāku sapulce (Irina Tiesnese, Inta Andersone) 

07.11.2019. Mārtiľdienas tirgus (Skolēnu dome) 

08.11.2019. Spēle "Jaunie Latvijas sargi", Priekules novada skolas (Agita Rukute) 

08.11.2019. ESF projekta "Pumpurs" kursi Priekules vidusskolā 

11.11.2019. Lāčplēša dienas pasākums (1.-5.kl.) 

11.11.2019.-15.11.2019. Skolotāju mobilitātes kursi Kipra 

12.11.2019. Pedagogu profesionālās kompetences pilnveide tehnoloģiju mācību jomas pedagogiem (Sanita 

Pāvila) 

12.11.2019.-19.11.2019. EPVS projekts, Strasbūra (Agita Rukute) 

13.11.2019. Skolotāju sanāksme, tikšanās ar sociālo pedagogu, skolas psiholoģi 

14.11.2019. 7B. klases vecāku sapulce (Sanita Bilerte) 

15.11.2019. Latvijas Republikas proklamēšanas dienas koncerts 

15.11.2019. 2.kl. pēcpusdiena "Ko raţo Latvijā" (Marika Šeflere) 

15.11.2019. 8A.kl. sveic Priekules soc.centra iedzīvotājus valsts svētkos (Liene Sokolovska) 

17.11.2019. "Labie darbi" balva - hokeja spēle Rīgā (M. Šeflere) 

17.11.2019. Priekules novada pašvaldības augstāko apbalvojumu pasnieģšana: Gada cilvēks Priekules pilsētā 

- Sandra Grosberga, Gada cilvēks Priekules pilsētā - Krista Mehaľikova 

18.11.2019. Latvijas Republikas proklamēšanas dienas pasākums Priekulē. Filma “Dvēseļu putenis”, lāpu 

gājiens līdz Priekules tornītim. 

20.11.2019. Karjeras attīstības atbalsta pasākums "Atrunas vai panākumi", 9.-12 kl. 

21.11.2019. Programma "Latvijas skolas soma", Lielais dzintars, koncerts "Raxtu Raxti. Trīs labas lietas", 4A., 

4B.kl. 

21.11.2019. Juvines Translatores konkurss 17 gad. (Zaiga Strelēviča) 

21.11.2019.-05.12.2019. Ceļojošā izstāde "Izgaismot Latviju" (skolas zāle) 

22.11.2019. Seminārs skolas vadības komandai "Pilnveidotā vispārējās vidējās izglītības modeļa īstenošana" 

22.11.2019. Globālās izglītības dienas pasākums, UNESCO (Marika Šeflere, Dzintra Sleţe, Artūrs Māss, Agita 

Rukute, Inese Upīte) 

22.11.2019. Valsts policijas lekcijas - vardarbība skolā, atkarību izraisošas vielas (1.-9.kl.) 

22.11.2019. Ceļojošās izstādes "Izgaismot Latviju" atklāšanas pasākums (skolas zāle);25.11.2019. Draudzīgā 

aicinājuma fonds skolu reitings, balvu pasniegšana (skolas vadība, skolotāji) 

25.11.2019.-01.12.2019. Projekts "Log in Nature" skolēnu apmaiľas vizīte uz Portugāli (Zaiga Strelēvča, Iveta 

Mame) 

26.11.2019. Novadu krievu valodas olimpiāde (Vera Vārna, Svetlana Kuprjašova) 

29.11.2019. Novadu bioloģijas olimpiāde- tiešsaiste (Airita Ešenvalde, Arturs Māss) 

30.11.2019. Labdarības tirdziľš (Priekules kultūras namā, Skolēnu dome) 

30.11.2019. "Labie darbi" balva - hokeja spēle Rīgā (Inta Andersone, Sanita Pīlagere). 

ELĪNA PUTNIĽA 
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DEBAŠU LĪDERU SKOLA- labs izaicinājums. 
 

Mūsu skolas 11. klases skolnieces- Ērika Anīte un Elizabete Lendele ļāvās manai pierunāšanai startēt debašu līderu skolā. 

Tas ir neformālas izglītības projekts, kas tiek rīkots sadarbībā ar British Council pārstavniecību Latvijā, Ziemeļu Min istru 

padomes biroju Latvijā un Rīgas Ekonomikas augstskolu. Kopš  2016.  gada  Latvijas  Debašu  asociācija  "QUO  Tu  

domā?" aicina jauniešus un skolotājus piedalīties projektā "Debašu Līderu skola". Katru gadu projektam tiek izvēlētas 20 

skolas no dažādām Latvijas pilsētās un reģioniem. Projekta laikā jaunieši un skolotāji no  visas  Latvijas  apgūst tādas 

debašu prasmes kā argumentāciju, publisko runu, kritisko un loģisko domāšanu, mediju pratību, ievadu ekonomikā un 

politikā, kā arī daudz ko citu. (https://www.quotudoma.lv/debasu-lideru-skola) Pēc nelielas gaidīšanas saľēmām priecīgu 

ziľu, ka esam to laimīgo 20 Latvijas skolu skaitā (kopā startēja 53), kas tika apstiprinātas un gatavojāmies 1. sesijai Rīgā.   

Kā vienmēr pirms kā jauna uzsākšanas bija neliela neziľa par to, kas mūs Rīgā sagaida. Es, atklāti sakot, biju droša par   

šīm abām fantastiskajām meitenēm, ar ko esmu piedalījusies ERASMUS+ projekta ietvaros Itālijā un Spānijā. Tikām ļoti 

viesmīlīgi sagaidītas Rīgas Ekonomikas augstskolā. 2 dienu garumā piedalījāmies ļoti interesantās nodarbībās, debatējām, 

noskatījāmies 1 interesantas debates un iemācijāmies, kā pareizi argumentēt savu viedokli. Mums visām par lielu prieku 

nodarbības notika angļu valodā. 2. dienas noslēgumā, pārrunājot piedzīvoto, atklājām, ka esam ļoti daudz guvušas ne tikai 

debašu jomā, kas, protams, ir fantastisks sasniegums, bet arī personiskā izaugsmē. Tikšanas ar zinošiem lektoriem, 

komunikācija ar citu skolu pārstāvjiem, ieklausīšanās viedokļos, sava uzskata formulējums- tie ir tikai daži no mūsu 

ieguvumiem 1. sesijā. Mums ir ļoti zinošs mentors- Henriks Bērmanis, kuru gaidīsim ciemos, lai uzsāktu debašu kluba 

dibināšanu mūsu skolā. Aicinām jauniešus tajā iesaistīties, jo tas ir liels pluss, stājoties augstskolā un arī darba intervijās, ja 

mēs protam pareizi debatēt. Meitenes skolā novadīja vidusskolas klasēm debašu nodarbību, piedaloties mentora palīdzei 

Līgai Mamei no Vaiľodes vidusskolas. Priecē tas, ka jau pieteikušies dalībnieki mūsu debašu  klubam,  kas  drīzumā, 

cerams, tiks izveidots. Un ļoti ceram uz skolas direktores I. Tiesneses atbalstu, jo mums ir jāpiedalās debašu turnīros gan 

Latvijā, gan Tallinā. Vēl apmeklēsim un aktīvi darbosimies 2 sesijās un tad- sertifikāti būs rokā! Esmu bezgala priecīga par 

abām meitenēm, kas piekrita šim izaicinājumam. Ja rodas iespēja, ja ir skolotāji, kas motivē, jādarbojās, jāmācās- tas ir tas, 

ko neviens mums nevar atľemt, tā ir mūsu bagatība. Un nekas, ka mūs nepamana tur, kur mēs esam, galvenais ir apziľa,  

ka varam kopā paveikt daudz! 

 
. 

 

 

Zaiga Strelēviča, debašu līderu skolas dalībniece 
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M I S T E R S X 
Kā jau visiem zināms, latviešiem novembra mēnesis ir pilns ar patriotiskām domām un emocijām. Katrs 

cilvēks patriotismu izprot savādāk, tāpēc nolēmu intervēt mūsu skolas jauniešus, lai uzzinātu viņu 

uzskatus, saņēmu dažādas un daudzveidīgas atbildes. 

Ko, tavuprāt, nozīmē vārdi “ būt patriotam”; “ patriotisms”? 

Manuprāt, vārds “patriotisms” nav tikai vārds, bet gan tas ir vārds ar darbību, mīlestību, cieņu pret savu 

tautu, zemi un mīļajiem. 

Būt patriotam ir nevis nīdēt, ka viss ir slikti, bet darīt kaut ko, lai uzlabotu savu valsti, būt patriotam ir 

spēja arī kritizēt savu valsti, lai padarītu to labāku, bet vissvarīgāk, būt patriotam ir mīlēt savu valsti, lai 

arī kas ar to notiktu. 

Būt patriotam, nozīmē mīlēt savu valsti, atbalstīt valstī notiekošo, piedalīties vēlēšanās, gājienos un 

cienīt tautas tradīcijas. 

Patriotisms nozīmē, ka tu esi lepns par to, ka esi latvietis. 

Būt patriotam nozīmē atbalstīt un mīlēt valsti, kurā esi audzis. Pati neesmu latviete, bet Latviju esmu 

ļoti iemīlējusi, jo tieši te man ir labākās un mīļākās atmiņas. 

Kā Tu izrādi patriotismu par savu valsti? 

Sākoties novembrim, es vienmēr pie drēbēm pielieku sarkanbaltsarkano lentīti un ar lepnumu visiem 

parādu, ka esmu latviete. 

Velku piespraudīti - valsts karogu. 18 gadu vecumā piedalīšos vēlēšanās. 

Es izrādu patriotismu savai valstij caur dažādām aktivitātēm un tradīciju piekopšanu. 

Es 18. novembrī eju pie tornīša, pieminu kaujās kritušos. 

Es eju skatīties sporta spēles (hokejs, basketbols). 

Es savu patriotismu cenšos parādīt ar savām darbībām, nevis vārdiem, bet bieži arī publiski skaļi 

pasaku, ka esmu latviete, es dzīvoju Latvijā, un es ar to lepojos. 

Kā, tavuprāt, var iedvesmot jauniešus būt par savas valsts patriotiem, kāpēc tas ir svarīgi? 

18. novembrī, es un daži citi mūsu skolas skolēni pavadījām visu dienu ceļā no Polijas atpakaļ uz Latviju, 

tāpēc tajā dienā mēs visi kopīgi dziedājām mīļākās un patriotiskākās latviešu dziesmas, tostarp 

“Krustcelēs” un “Saule, pērkons, Daugava”. 

Ja jaunieši nebūs patriotiski, tad ar laiku arī Latvija izdzisīs. Es uzskatu, ka patriotisms nav kaut kas, ko 

rada vai iestāsta, tas ir jājūt un ar to piedzimst, bet to audzēt viennozīmīgi palīdz jaunsargi un katra 

mācību stunda, kurā Latvija tiek pieminēta. 

Domāju, ka jauniešus iedvesmotu latviešu filmas noskatīšanās, kā piemēram “Dvēseļu putenis”, kas arī 

man lika saprast, kā mūsu tauta cīnījās, lai mums būtu sava valsts, un tāpēc arī mūsu pienākums ir 

mīlēt mūsu zemi - Latviju! 

Varbūt vairāk runājot par Latvijas vēsturi un vārda nozīmi ”latvietis". Tas ir svarīgi, jo, manuprāt, katram 

ir jābūt savas valsts patriotam. 

Pēc atbildēm var secināt, ka mūsu skolas jaunieši ir vairāk vai mazāk patriotiski un dažādos veidos atbalsta 

mūsu valsti. Ir svarīgi zināt savas valsts vēsturi, svinēt valsts svētkus un mīlēt savu valsti, jo tās ir mūsu 

mājas, tā ir vieta, kur mēs dzīvojam! 

Jūsu cienījamais, atklātais Mr.X 
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LATVIJAI 101 
Šķiet, ka tikko svinējām Latvijas 100. dzimšanas dienu, bet nu jau esam aizvadījuši 101. Kāds teiktu, ka maz, cits 

, ka ļoti daudz. Latvijas vēsture ir notikumiem bagāta, kas ļauj mums saprast, ka Latvija ir ļoti īpaša valsts. Šogad, 

sagaidot Latvijas dzimšanas dienas mēnesi, īpašs notikums bija filmas ‘’Dvēseļu putenis’’ pirmizrāde, kuru 

18.novembra pēcpusdienā arī Priekulē devās skatīties vairāk nekā divsimt cilvēku. Man personīgi šī filma atkal 

atgādināja to, cik nepelnīti svētīti esam dzīvojot šodienā, brīvā Latvijā! Mēs, 21.gs. Jaunieši, noteikti pat 

iedomāties nevaram, cik grūti un sāpīgi bija tiem, kas piedzīvoja bailes gan par savu dzīvību, gan tuvinieku un 

apkārtējo. Mēs varam skatīties filmas, klausīties stāstus, bet tā līdz galam to nesapratīsim, jo bailes par dzīvību 

iztēloties nevar neviens. 

Latvija ir brīva, un tā nav vienkārši sakritība. Uzvaras, zaudējumi, dzīvība, nāve, bailes, neziľa un es ticu, ka 

daudz lūgšanu par mūsu valsti un tās brīvību. Mēs esam šeit, lai, augot mums pašiem, augtu mūsu valsts. Es 

domāju, ka kaut kādā ziľā mēs visi nesam lielu atbildību par to, kas notiek ar Latviju to latviešu priekšā, kuri 

Latvijas dēļ ir atdeduši visdārgāko – savas dzīvības. Latvija var, mēs – latvieši varam! Ticu, ka Latvijai vēl priekšā 

ir daudz lielas un skaistas pārmaiľas un notikumi. 

Latvija ir ļoti skaista valsts. Jā, mums ir skaista daba, taču mums ir arī skaisti cilvēki. Latvija nav tikai 64589 km2 

pasaules kartē, bet Latvija esam mēs – latvieši. 

Ticēsim labākajam par mūsu valsti, domāsim labāko par mūsu valsti un darīsim vislabāko, kas katra spēkos, 

mūsu valstij! Dievs svētī Latviju! 
 

MARTA ROGA 

LATVIJAS DZIMŠANAS DIENAS 

SVINĒŠANA 
Novembris ir Latvijas svētku mēnesis, kā arī patriotiskais mēnesis, kad ar lepnumu sevi saucam par latviešiem. Šī 

gada 18. novembrī tika nosvinēta Latvijas 101. dzimšanas diena. Nevar noliegt, svētku pasākumu 18. novembrī 

bija gana daudz, un es noskaidroju, kā mūsu skolas skolotāji pavadīja šo svētku dienu. 

Skolotāja Sanita Pāvila kopā ar ģimeni noskatījās latviešu filmu „Dvēseļu putenis” Priekules kultūras namā. Kopā ar 

skolēnu domes pārstāvjiem aizdedzināja svecītes pie Priekules luterāņu baznīcas un piedalījās lāpu gājienā. 

Dienas noslēgumā mājās bija svētku vakariņas ar ģimeni. Skolotājs Renats Astrausks dienu iesāka ar skrējienu 

„Izskrien Latviju Liepājā”, noskrienot 8,4 km, bet pēc skrējiena viņš turpināja skriet no Liepājas uz Grobiņu, 

kopumā noskrienot 22 km. Nevar aizmirst pateikt to, ka 11. novembrī Liepājā R.Astrausks ar Latvijas Valsts 

policijas kolēģiem piedalījās lāpu gājienā, atzīmējot Lāčplēšu dienu. Skolotāja Agita Rukute 18. novembra laikā ar 

EPVS (Eiropas Parlamenta Vēstnieku skola) jauniešiem bija braucienā uz Strasbūru. Svētkus nosvinēja autobusā. 

Ikkatram, gan skolēniem, gan šoferim, gan gidam uzdāvināja Mocarta konfektes. Katrs pateica novēlējumu Latvijai, 

kā arī visi kopā dziedāja latviešu dziesmas. Skolotāja un skolas bibliotekāre Zenta Siksna svētkus pavadīja pie 

savas mammas, kā arī skatījās svētku salūtu. Skolotāja Zane Važa pavadīja dienu kopā ar meitu Liepājā, skatījās 

multfilmu „Ādamsu ģimene” un aizgāja paēst uz „Čili Pizza”. Viņas apmeklēja svētku koncertu pie koncertzāles 

„Lielais dzintars” un dienas noslēgumā noskatījās svētku salūtu. 

Katrs šo dienu pavadīja citādāk, bet ar patriotisku un svētku noskaņu. Latvijas galvenajiem svētkiem ir spēks radīt 

patriotisma vilni, kas iet caur lielāko daļu tautas. 

 

LINDA JAŠKUS 
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EPVS 

SEMINĀRS 

P I E K T D I E N A , 

1 . N O V E M B R I S , 2 0 1 9 

Novembra sākumā Eiropas Parlamenta Vēstnieku skolas (EPVS) 

dalībniekiem bija iespēja braukt uz semināru, kas notika Latvijas 

Universitātes zinātņu mājā. Šajā seminārā mēs mācījāmies pareizi 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

RĪGĀ 
rakstīt projektus, kuri mums pašiem būs jāīsteno. Semināra laikā mums 

bija iespēja satikties ar Latvijā labi pazīstamiem cilvēkiem, kā arī 

klausīties Eiropas Parlamenta deputātes Daces Melbārdes un Latvijas 

prezidenta Egila Levita uzrunas. Šie projekti mums būs jāveido par 

skolām svarīgām aktualitātēm un citām lietām, kuras mēs vēlētos mainīt. Meistarklasi par projektu 

veidošanu pasniedza Jaunatnes starptautisko programmu aģentūras eksperti. Skolēniem un skolotājiem 

semināri notika atsevišķi. Skolēni darbojās zālē, kamēr skolotāji bija citā klasē. Visas dienas garumā 

mums stāstīja iedvesmojošus stāstus, savu dzīves pieredzi, un mums notika sportiskas aktivitātes tā, lai 

semināra laikā nenogurtu. Liels paldies skolotājai Agitai Rukutei par iespēju piedalīties šādā projektā, un 

veidot Eiropas nākotni mums visiem kopā! 

GUSTAVS EINIS 

CEĻOJUMS UZ EIROPAS PARLAMENTU STRASBŪRĀ, 2019. GADA NOVEMBRĪ. 

No 12. līdz 19. novembrim Priekules vidusskolas projekta Eiropas Parlamenta Vēstnieku skolas jaunieši 

devās uz Eiropas Parlamentu Strasbūrā, Francijā. Kopā ar Priekules vidusskolas 6 vēstniecēm devās arī 

Zentas Mauriņas Grobiņas novada vidusskolas 12 vēstnieki un Kuldīgas Mākslas un humanitāro zinību 

vidusskolas 6 vēstnieki. No katras skolas devās arī viens skolotājs, mūsu skolu pārstāvēja skolotāja Agita 

Rukute. No Priekules devās 10. klases skolnieces - Jana Matule un Baiba Birzniece, 11. klases skolnieces - 

Agate Jerika, Ērika Anīte, Elizabete Lendele un es. Priekules vidusskolas vēstniecēm šī nebija pirmā reize 

Eiropas Parlamentā, bet Kuldīgas un Grobiņas jauniešiem tā bija. 

Mūsu ceļojums sākās 12. novembrī, kas bija apmēram 1000 km garš brauciens caur Lietuvu un Poliju. 

Otrajā brauciena dienā bija apmēram 900 km garš ceļš cauri Vācijai, lai sasniegtu mūsu mērķi - 

Strasbūru. 

14. novembris bija diena Eiropas Parlamentā. Programma "EUROSCOLA" ļauj vienu dienu jauniešiem 

iejusties EP deputāta vietā. Šīs dienas uzdevums ir diskutēt par Eiropai aktuāliem un svarīgiem 

tematiem, pārstāvēt savu valsti, piedalīties “Eurogame” spēlē. Kopumā ir 6 diskusiju grupas: “Vide un 

atjaunojamā enerģija”, “Drošība un cilvēktiesības”, “Eiropas nākotne”, “Jauniešu bezdarbs”, “Alkohola un 

narkotiku lietošana jauniešu vidū”, “Migrācija un integrācija”. Katram bērnam šīs dienas pieredze atšķirās, 

bet tas bija ļoti labs angļu valodas treniņš. Pēc pavadītas dienas Eiropas Parlamentā vakarā mums bija 

neliela Strasbūras pilsētas apskate.15. novembrī mēs devāmies apskatīt Mažino līniju jeb Otrā pasaules 

kara laika Francijas nocietinājuma līnijas. Pēc tam devāmies uz Mulhūzas auto muzeju - lielāko Bugatti 

auto kolekciju pasaulē. 
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16. novembrī mēs braucām atpakaļ uz Vāciju, uz Bavārijas lielāko pilsētu - Minheni. Minhenē mēs 

apmeklējām BMW muzeju un Vācu muzeju, un vēlāk vakarā pastaigājāmies pa Minhenes vecpilsētu. 17. 

novembrī devāmies uz Austrijas galvaspilsētu - Vīni. Vīnē mēs apmeklējām ļoti grezno Šēnbrunnas pili, 

redzējām Hofburgas pili, apbrīnojamo Hundertvasera arhitektūru. Visi atzina, ka Vīne ir viena skaistākajām 

pilsētām, kuru ir redzējuši.18. novembrī mums no Vīnes bija jābrauc uz Varšavu. Tā kā tā bija Latvijas 101. 

dzimšanas diena, un ceļš bija garš, tāpēc, lai slavinātu Latviju, mēs dziedājām latviešu dziesmas. Tas bija 

viens no labākajiem momentiem šajā braucienā. Vakarā mums bija Varšavas vecpilsētas apskate. Pēdējā 

dienā, 19. novembrī, mums palika 700 km garais ceļš mājup. Pa ceļam mēs piestājām Polijas pilsētā 

Suvalkos, lai iegrieztos tirdzniecības centrā. 

Šis ceļojums ir kā atalgojums mūsu EP vēstnieku skolas padarītajam darbam Priekules vidusskolā. Ir 

aizraujoši atgriezties Strasbūrā. Tik interesantus ceļojumus mums veido jau pazīstamais gids Toms, kuram 

mēs, visi braucēji, varam pateikties. Bet vislielākais paldies jāsaka gan pašiem projektā iesaistītajiem 

dalībniekiem, gan mūsu pulciņa vadītājai - skolotājai A. Rukutei, kura mums palīdz ieinteresēt citus un 

pašiem būt aktīviem Eiropas jauniešiem. Priekules vidusskolas jaunieši neapstājas, bet dodas tālāk ar 

jaunām idejām, iecerēm un plāniem. 

ANDA BRAUNA 

 

 

VALSTS AIZSARDZĪBAS MĀCĪBA 
Šogad Priekules Vidusskolā 10.klases skolēniem katra mēneša viena mācību diena tiek aizvietota ar VAM 

(Valsts Aizsardzības mācību).VAM ir līdzīga Jaunsardzei. Gluži kā Jaunsardzē, arī VAM skolēnus apmāca 

vairākām izdzīvošanas prasmēm. Tomēr tā ir vairāk vērsta uz militāro pusi, bet VAM apmāca arī dažādas 

sadzīvē noderīgas prasmes, piemēram, uzstāšanos un runāšanu publikas priekšā. VAM, atšķirībā no 

Jaunsardzes, jāpiedalās obligāti, un skolēni par to saņem vērtējumus. Parasti diena sākās ar to, ka skolēni 

iekštelpā apgūst teoriju, un tad dodas laukā iemācītās prasmes pielietot praktiski.Var šķist, ka VAM dēļ 

pārējās mācības tiek aizkavētas, un viela tiek apgūta lēnāk. Skolēni tomēr uzskata, ka viss aizkavētais tiek 

agrāk vai vēlāk apgūts. Fiziskā sagatavotība audzēkņu vidū ir dažāda, bet tas skolēniem netraucē pildīt 

uzdevumus. Ja kāds audzēknis nevar kaut ko izdarīt savas fiziskās sagatavotības dēļ, tad VAM inspektors ir 

pretimnākošs un vienmēr izpalīdz.Jautājām skolēniem, vai šī mācība ir nepieciešama mūsdienās. Viedokļi 

bija dažādi. Citi skolēni uzskata, ka šī mācība ir nepieciešama, jo valstī var gadīties kāda kritiska situācija, bet 

citi uzskata, ka iegūtās prasmes var pielietot arī sadzīvē.Kopumā visi audzēkņi piekrīt, ka šī mācība ir 

nepieciešama skolā, jo jebkādā gadījumā iegūtās zināšanas noderēs. Drīzumā šī mācība tiks ieviesta visās 

Latvijas Republikas skolās kā obligāta mācība. 

MARKS TEO DŪČIS 
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ABSOLVENTS 
MĀRCIS PĻAVIĽŠ 

Ar ko tu nodarbojies? 

Šobrīd esmu stjuarts un koptēla eksperts 

Ungārijas aviokompānijā “WizzAir”. 

Vai tu vienmēr zināji par ko tu vēlies 

kļūt? 

Nē, tā bija lieta, ar kuru man bija lielas 

grūtības, bet vienmēr kaut kur klīda domas 

tieši par profesiju, kurā šobrīd strādāju. 

Vai tev bija kāds mērķis/sapnis, kuru 

tu vēlējies piepildīt pēc Priekules 

vidusskolas beigšanas? Vai tas 

piepildījās? 

Visi mērķi un sapņi paklīda, kad sāku 

mācīties vidusskolā. Ļoti daudz laika bija jāvelta eksāmeniem un arvien grūtāk kļuva 

pieņemt lēmumu par ko īsti vēlos strādāt nākotnē, taču viens sapnis vienmēr ir bijis 

ceļot un lidot, kas šobrīd noteikti ir piepildījies. 

Vai pēc vidusskolas beigšanas grūti bija izvēlēties, ko tu vēlies studēt? 

Man tas bija ļoti grūti, atceros, ka pēc 12. klases pabeigšanas vasara gandrīz bija 

beigusies, kad sapratu, ka vairs nav laika un iestājos Liepājas Universitātē Kultūras 

vadībā, bet pēc gada izstājos, jo sapratu, ka tā nav nozare, kurā vēlos strādāt, bet 

iegūtā pieredze pavisam noteikti ir lieliska. 

Kad tu iesāki strādāt, vai tavas ieceres sakrita ar realitāti? 

Manas ieceres nesakrita, bet tās bija daudzas reizes labākas. Pirms braucu uz Varšavu 

mācīties, stjuarta darbs šķita pavisam vienkāršs, bet kad uzsāku apmācības, tad 

sapratu, ka tieši stjuarti ir atbildīgi par visiem pasažieriem jebkurā avārijas situācijā un 

ka viņu galvenais uzdevums nav pasniegt tikai tēju vai kafiju. (smejas) 

Kas tev visvairāk pietrūkst no Priekules vidusskolas? 

Varu teikt, ka pietrūkst skolotāju smiekli un viņu joki, kas mūsu dienu padarīja daudz 

labāku. Skolotājiem ar humoru obligāti jābūt uz “tu”. Pirmajā vietā noteikti ir 

klasesbiedri, kurus darba dēļ nesatieku gandrīz nemaz, kā arī mūsu piektās klases 

tituls “visbriesmīgākā un nekaunīgākā” klase skolā. Tādi mēs arī bijām – kāvāmies, 

skrējām, plēsām, lauzām, mētājāmies, kliedzām un ko tik vēl ne, bet labi vien ir, ka 

bijām tieši tādi, jo ja būtu mierīgi, tad noteikti nebūtu par ko šobrīd pasmieties. 
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Kāds ir tavs visspilgtākais atgadījums no Priekules vidusskolas? 

Atgadījumi ir bijuši simtiem, bet varu padalīties ar divpadsmitās klases krievu valodas 

stundu, par kuru smējās visa klase, skolotāji un skolēni, kuri to uzzināja pēc tam, 

protams, ka es ar krievu valodu biju uz „‟jūs”. Skolotāja uzdeva rakstīt salīdzinājumus 

un stundas beigās tos bija jānolasa. Es biju uzrakstījis - Мой дом больше, чем 

Ринальда (Mana māja lielāka par Rinaldu), atceros, ka skolotāja Vera Vārna izgāja no 

klases, jo smiekli bija nesavaldāmi, kā manai klasei, tā arī skolotājai. Bet par skolas 

atgadījumiem un notikumiem varētu runāt stundām ilgi. 

Ko  tu  varētu  novēlēt  nākamiem  Priekules  vidusskolas  absolventiem?   

Noteikti to, ka nevajag baidīties, ja neziniet ko studēt, ko darīt pēc vidusskolas, 

galvenais ir darīt kaut ko, kas jums pašiem patīk un neieciklēties uz lietām, kuras jums 

nepadodas, ticiet man, nav vērts! Dariet lietas, kuras patīk un jums sanāks! 

 

ELIZABETE LENDELE 
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HEJ, 

SOLUTIONS 
LASĪTĀJ! 

Novembra mēnesī gan skolotāja Sandra Grosberga, gan 

skolniece Krista Mehaņikova saņēma „‟GADA CILVĒKS‟‟ 

apbalvojumu Priekules pilsētā. Sveicam un lepojamies! 
 

Skolotājs, konsultants: 

Zaiga Strelēviča 

Koresponenti: 

Anda Brauna 

Elizabete Lendele 

Elīna Putniľa 

Ērika Anīte 

Gustavs Einis 

Ieva Bērziľa 

Linda Jaškus 

Marks Teo Dūčis 

Marta Roga 

Datorgrafika: 

Kate Rozentāle 


